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Verslag van de Algemene Ledenvergadering van BC De Zeerob, gehouden op 

dinsdag 10 september 2024 in De Walrus. 

Aanwezig: Hans Weerkamp (voorzitter), Evert Benthem (secretaris), Erwin Boelens 

(penningmeester), Mark Ottens (materiaalcommissaris), Jelle Dijkstra, Engbert Krist, Frits 

Magendans, Jos de Groot, Wiveca Jongeneel, Jos Winkelman, Ad van ‘t Hoenderdal, Bert 

Paping, Anton Scheltinga, Tjeerd Veenstra, Rens Paternotte, Reinder van der Weide, Peter 

Runia, Ingmar Beijl, Jaap Stomphorst, Joost Lobstein, Ivar Beijl. 

Afwezig met kennisgeving: Domien Silvius, Kitty Lobstein-Smit, Francien Barkman. 

Machtigingen: geen. 

 

Agendapunt 1 Opening, mededelingen en uitreiken bekers. 

De voorzitter (Hans) opent de vergadering om 19:33 uur.  

Mededelingen over de agenda: agendapunt 8 wordt voor agendapunt 7 behandeld en 

agendapunt 12 komt te vervallen. 

De winnaars en de bekers van het afgelopen seizoen: 

● Ivar Beijl en Engbert Krist zijn clubkampioen en winnaar van de Sjoerd Zandvoort 

bokaal. 

● Evert Janse is de beste B-speler en is dus winnaar van de Jan en Wally bokaal. 

● Team Niels (Niels de Groot, Jaap Stomphorst, Ivar Beijl, Engbert Krist) is de winnaar 

van de Walruscup. 

● Viertallen 1 is gewonnen door team Niels. 

● Viertallen 2 is gewonnen door team Niels. 

● Butler 1 is gewonnen door Gerard van der Berg. 

● Paren 1 is gewonnen door Anton Scheltinga. 

● Butler 2 is gewonnen door Ivar Beijl en Engbert Krist. 

Alle aanwezige winnaars mogen een fles wijn ophalen, maximaal één per persoon. 

 

Agendapunt 2 Binnengekomen stukken. 

Het district organiseert dit seizoen twee cursussen, een voor club arbitrage (CA) en een voor 

club organisatie (CO). Zie voor verdere details de site van het district. 

Het district bestaat binnenkort 90 jaar en dat wordt gevierd met een lustrumdrive op zaterdag 

9 november op zes verschillende locaties in de provincie (ook een in de Stad). Voor meer 

info zie de site van het district. 

Vanuit BC Martini peilt men of er animo is voor woensdagmiddagbridge. Bij voldoende animo 

wordt dit misschien weer opgestart. Geïnteresseerden kunnen zich melden bij Hans. 

 

Agendapunt 3 Stukken ALV op 5 en 19 september 2023. 

Het verslag van de ALV op 19 september 2023 is al goedgekeurd in deze vergadering. Het 

opmaken van de notariële akte van de nieuwe statuten is echter nog niet gebeurd, de notaris 

werkt nog niet mee.  
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Het verslag van de ALV op 5 september 2023 moet nog wel worden goedgekeurd. De 

vergadering keurt unaniem het verslag goed. 

 

Agendapunt 4 Jaarverslag secretaris september 2023 t/m augustus 2024. 

Evert geeft een update over de ledenaantallen: 

● We begonnen het seizoen met 69 leden. 

● Afgemeld hebben Joop Mevius, Henk Stiekema en Geraldine Hacquebord. 

● Aangemeld zijn Wiebo Duker, Anne Schoonen en Marleen Beijl. 

● We hebben nu dus 69 leden. 

Er staat een kleine fout in het verslag bij de indeling van de externe viertallen; niet Kitty maar 

Yvonne speelt in Zeerob 6. 

 

Agendapunt 5 Financieel verslag penningmeester september 2023 t/m augustus 2024. 

Erwin licht het verslag toe. Met de rentebaten meegerekend hebben we een positief resultaat 

van € 448,47. Zowel de inkomsten als uitgaven zijn lager dan begroot, maar de uitgaven zijn 

meer gedaald dan de inkomsten. Ook de contributieverhoging van 20 euro heeft bijgedragen 

aan het positieve saldo.  

Jos de Groot merkt op dat de totalen van de activa en passiva in de balans van september 

2024 niet gelijk zijn, er zit een verschil in van € 1,58. Erwin licht toe dat dit komt van vorig 

seizoen en dat in de huidige versie de activa en de passiva weer gelijk zijn. 

 

Agendapunt 6 Verslag van de kascommissie. 

Ingmar doet verslag namens de kascommissie (Ingmar en Kees). De financiën zijn in goede 

orde bevonden. De vergadering verleent unaniem de penningmeester en het bestuur 

decharge.  

 

Agendapunt 8 (Her)benoeming bestuursleden. 

Hans en Evert treden af uit het bestuur. Jelle Dijkstra en Engbert Krist zijn bereid gevonden 

toe te treden tot het bestuur. Erwin Boelens wordt voorzitter van het bestuur. 

Hans vertelt over zijn bestuursperiode. De afgelopen twee jaar zijn er onder zijn leiding wat 

teleurstellende zaken gebeurd, zoals de ledendaling (van meer dan 80 naar minder dan 70), 

de contributieverhoging en het einde van het EGBC-viertallentoernooi. Daartegenover staan 

wel een flink aantal verdiensten, zoals de promotie van Zeerob 1 naar de Meesterklasse 

viertallen, het opstellen van een visiedocument en het vernieuwen van de statuten. Met hulp 

van vele vrijwilligers was het mogelijk om ook in 2020 ondanks de coronapandemie te 

kunnen blijven bridgen. 

Na het dankwoord van Hans brengt de voorzitter de benoeming van Jelle en Engbert tot 

bestuursleden in stemming. Tevens bepaalt artikel 13 lid 1 van de statuten dat de voorzitter 

in functie wordt benoemd, daarom stemmen we ook over de benoeming van Erwin tot 

voorzitter. 
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Onder luid applaus stemt de vergadering unaniem in met het benoemen van Jelle en 

Engbert tot bestuursleden en Erwin tot voorzitter. Na deze handeling overhandigt Hans de 

voorzittershamer en de rode voorzittersmuts aan Erwin. 

Erwin neemt als voorzitter het woord en dankt Hans en Evert voor hun jarenlange 

bestuurslidmaatschap. Evert wordt in het bijzonder bedankt voor alle mooie verslagen en het 

altijd goed leiden van alle competities (wat hij gelukkig blijft doen als lid van de TC). Evert 

ontvangt als dank een boekenbon. Hans wordt in het bijzonder bedankt voor het kundig 

leiden van alle vergaderingen en het organiseren van de statutenwijziging. Hans ontvangt als 

dank een fles wijn en een cadeaubon. 

Het bestuur bestaat dus vanaf dit moment uit: 

● Erwin Boelens – voorzitter. 

● Mark Ottens – secretaris. 

● Jelle Dijkstra – penningmeester. 

● Engbert Krist – materiaalcommissaris. 

 

Agendapunt 7 Begroting 2024-2025. 

Erwin licht als vertrekkend penningmeester de begroting toe. De begroting is in lijn met de 

begroting van vorig jaar. Ondanks dat er vorig jaar teveel is begroot voor de afdracht voor 

externe viertallen, blijft het begrote bedrag voor de afdracht gelijk omdat er dit seizoen een 

extra Tweede divisie team is. 

Evert merkt op dat de inkomsten 700 euro hoger liggen dan de uitgaven. 

Er is nog een flinke pot voor sponsering training, om bijvoorbeeld scholenbridge te 

organiseren. Wie graag wat wil organiseren en een deel van deze pot wil gebruiken mag zich 

melden bij het bestuur. 

De vergadering stemt unaniem in met de begroting voor 2024-2025. 

 

Agendapunt 9 Verslag en (her)benoeming commissies. 

Lustrumcommissie: bestond uit Joost Lobstein, Ingmar Beijl en Evert Janse. Evert Janse 

treedt af. Leden zijn van harte welkom om dit gat op te vullen. Joost meldt dat er een 

weekend gepland is van vrijdag 18 oktober tot en met maandag 21 oktober in Holten. Er 

hadden zich 16 leden aangemeld, maar er hebben alweer 4 leden afgemeld. Ook oud-leden 

zijn benaderd. 12 leden is nogal weinig, dus er worden nog enthousiastelingen gezocht die 

mee willen op weekend. Aanmelden kan bij Joost. Engbert stelt voor dat de commissie nog 

even een appje stuurt in de Zeerob appgroep.  

Er komt ook weer een lustrumfeest, maar daarvan is de datum nog niet bekend. 
 

Technische commissie: bestond uit Kees Rietberg, Joost Lobstein en Henk van Doren. Evert 

Benthem treedt toe tot de technische commissie. Joost meldt dat er geen bijzonderheden 

zijn. De externe viertallen zijn zonder problemen ingedeeld. 

Er is vanuit de technische commissie wel de vraag wat men van de Patton vond. Evert meldt 

dat het organiseren met het rekenprogramma veel werk is, tenzij er 7 of 9 teams zijn. Een 

aantal leden meldt dat ze Patton wel leuk vinden, maar dat de huidige techniek het minder 

leuk maakt. Engbert vindt wel dat de hoeveelheid werk moet meewegen in de afweging of 
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we weer Patton gaan doen. De technische commissie zegt toe met een evaluatie van de 

Patton te komen. 

De handicapberekening van de Walruscup is nog niet transparant, ondanks het verzoek van 

de vergadering vorig jaar om dit inzichtelijk te maken. Er wordt kort gesproken over een 

andere methode voor de handicapberekening met drie handicapgroepen: geen handicap 

voor de sterke teams, een beetje handicap voor de gemiddelde teams en meer handicap 

voor de minder sterke teams. De vergadering vindt de huidige berekening prima, zolang 

deze inzichtelijk is. De technische commissie wordt dus gevraagd om de berekening van de 

handicap inzichtelijk te maken.  

Reinder vraagt of het ook mogelijk is om bij de butler- en parenavonden en bij de feestdrives 

de start in te vullen in de Bridgemates. Evert geeft aan dat dit mogelijk is, maar enkele leden 

hebben hiertegen bezwaar omdat men bij het invullen al niet meer weet van de start was. De 

voorzitter brengt het voorstel van Reinder in stemming. De meerderheid van de vergadering 

is voor, dus de technische commissie wordt verzocht om de optie om de start in te vullen in 

de Bridgemates aan te zetten. 
 

Beroepscommissie: bestond uit Jos Winkelman, Frits Magendans en Jan-Marius Oosthoek. 

Er treedt niemand af/toe. Frits meldt dat er geen beroepen zijn ingediend. De commissie 

roept op tot meer beroepen.  
 

Kascommissie: bestond uit Ingmar Beijl en Kees Rietberg. Kees Rietberg treedt af. Bert 

Paping volgt hem op. 
 

Feestcommissie: bestond uit Wiveca Jongeneel, Erwin Boelens en Yvonne Smit. Erwin 

Boelens en Yvonne Smit treden af. Frits Magendans en Peter Runia treden toe. Opkomst 

feestdrives kan soms beter, de opkomst van de openingsdrive vorige week was wel 

uitstekend. 
 

Leo Zweep: vacant.  
 

NBB Beker: captain was en blijft Bert Paping. 

 

Agendapunt 10 Wijziging statuten en reglementen. 

De statuten moeten nog door de molen van de notaris, daar gaat het nieuwe bestuur mee 

bezig.  

Het wedstrijdreglement en het beroepsreglement moeten nog opgeschoond en vernieuwd 

worden. De technische commissie respectievelijk de beroepscommissie worden verzocht 

deze taak op zich te nemen. 

 

Agendapunt 11 Rooster 2024-2025 en competitieleiders. 

De competitieleiders: bij de butler- en parenavonden helpen Erwin en Mark bij het 

klaarzetten. Bij Viertallen 1 wordt Evert ondersteund door Hans en bij Viertallen 2 door 

Engbert. Bij de Walruscup wordt Evert ondersteund door Jan-Marius en Hauke. 
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Het rooster is gedeeld. De huidige versie is zonder Patton. De evaluatie van de Patton kan 

leiden tot het opnieuw inroosteren van Patton. In dat geval komt de technische commissie 

met een nieuw voorstel. 

Peter merkt op dat als het hele einde van het seizoen uit Patton bestaat de mensen zonder 

viertal dan niet/amper kunnen spelen. Ook gaat het ten koste van de butleravonden. Een 

ongeveer 50/50 verdeling van butler/paren tegenover viertallen wordt belangrijk gevonden.  

Jos Winkelman merkt op dat de slotdrive erg laat is in het seizoen, significant later dan vorig 

seizoen. De technische commissie zegt toe daar terug op te komen. 

Voor nu stemt de vergadering in met de huidige versie van het rooster. 

 

Agendapunt 13 Extern viertallen 

De indeling is gedeeld. Er is een Meesterklasse viertal en vijf Tweede divisie viertallen: 

● Zeerob 1: Ad van ‘t Hoenderdal / Evert Benthem, Harm Everts / Rieks Mulder, Hans 

Weerkamp / Ingmar Beijl. 

● Zeerob 2: Gerbrand Hop / Anne Schoonen, Ivar Beijl / Engbert Krist, Niels de Groot / 

Jaap Stomphorst. 

● Zeerob 3: Bert Paping / Rinus Spit, Anton Scheltinga / Geert Jansen, Rens 

Paternotte. 

● Zeerob 4: Erwin Boelens / Jelle Dijkstra, Dick Zelhorst / Marcel van der Weide, Joost 

Lobstein / Jeroen Bakker. 

● Zeerob 5: Irena Furmanek / Janusz Furmanek, Kees Rietberg / Jos de Groot / 

Margriet Jonkman. 

● Zeerob 6: Lex Lobstein / Theo Groenewold, Henk Bunt / Domien Silvius, Max 

Hendrikse / Tjeerd Veenstra. 

 

Agendapunt 14 Rondvraag. 

Hans en Peter: kan er ook dit jaar weer een rondje vanaf? Dat kan. 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur. 

 

De secretaris, Mark Ottens. 

 

 

 


